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ZÁPIS
 

z 6. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 24.9.2002
 
Přítomno dle prezenční listiny: 15 
 
V úvodu zasedání předseda AS oznámil, že na členství v AS VŠCHT rezignovala Ing. Helena Valentová, CSc. Na
uvolněné místo nastoupil zvolený náhradník Ing. Rudolf Ševčík.
 
Akademický senát schválil program jednání:

1.      Novela Organizačního řádu VŠCHT
2.      Různé

 
Ad 1)

V úvodu projednávání návrhu novely Organizačního řádu VŠCHT předseda AS konstatoval, že do určeného
termínu nepřišly od členů senátu žádné písemné připomínky.

V diskusi doc.Flemr požádal o vysvětlení pojmu grafický manuál. Vysvětlení podal pror. Labík s tím, že manuál
se v současné době zpracovává a jeho součástí bude nový znak školy, který bude oficiálně představen na CHEMTECu.
Dále doc. Flemr poukázal na skutečnost, že na webovských stránkách školy nejsou všechny vnitřní normy, uvedené v
čl. 14 organizačního řádu.

Grafického manuálu se týkala i připomínka Ing. Sýkory – přílohou organizačního řádu by neměl být jen znak
školy, ale celý grafický manuál, ke kterému by se měl vyjádřit akademický senát. Pror. Labík odpověděl, že manuál
zpracovávají profesionálové a případný amatérský zásah do něj by nebyl příliš vhodný. Akademický senát přijal
doporučení, aby se grafický manuál stal samostatnou přílohou Organizačního řádu VŠCHT.

Doc.Voňka požádal o vysvětlení, příp. změnu formulace v článku o celoživotním vzdělávání. Po diskusi s pror.
Labíkem byla původní formulace ponechána.

Doc.Flemr poukázal na skutečnost, že ačkoliv podle OŘ čl. 30 d) vedoucí ústavů navrhují děkanovi uzavření,
skončení nebo změnu pracovně-právního vztahu zaměstnance ústavu, nedostávají kopie pracovních smluv
zaměstnanců ústavu a nemají tedy přehled o délce pracovního poměru zaměstnanců. Pror. Labík požádal o písemné
předání této připomínky.

Doc. Valentová poukázala na chybu v organizační struktuře, chybí zařazení prorektora bez portfeje. Další
připomínka směřovala k činnosti odboru zásobování – většinou si všechno vyřizují samy ústavy. Pan kvestor
odpověděl, že záleží na ústavech, jestli využijí služeb odboru zásobování či nikoliv. Pokud by se povinnost odboru
zabezpečovat zásobování vyjmula z OŘ, nezajišťoval by odbor tyto služby pro nikoho.

Ing. Sýkora navrhnul, aby kvestor metodicky řídil nikoliv tajemníky fakult, ale hospodáře ústavů. Po diskusi byl
návrh stažen.

Ing. Schreibrová kritizovala skutečnost, že v poslední době vydané tiskoviny VŠCHT jsou opatřeny již novým
znakem VŠCHT, který však ještě nevstoupil v platnost. Odpověď: zavádění nového znaku bude postupné, u nových
tiskovin zareagovalo vydavatelství s předstihem. Existující tiskopisy se starým znakem budou z ekonomických důvodů
používány až do vyčerpání zásob.

Doc. Leitner a doc. Flemr uvedli, že není všeobecně známo, kdo může za školu odpovídat na telefonické dotazy
novinářů. Odpověď: bylo zřízeno oddělení vnitřní a vnější komunikace (Ing. Houserová), které má dotazy zodpovídat.

Akademický senát vyjádřil souhlas (15-0-0) s návrhem Organizačního řádu VŠCHT, doporučuje však panu
rektorovi zvážit výše uvedené připomínky.
 
 
Ad 2)

2.1. Předseda akademického senátu informoval, že obdržel dopis z Agentury Rady vysokých škol, kde je AS
VŠCHT vyzván k delegování zástupců VŠCHT a jejích fakult do Rady vysokých škol na funkční období 2003 - 2005.
Termín do 11.11.2002.
Je třeba jmenovat:
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1 delegáta za školu do sněmu a předsednictva RVŠ
1 delegáta za školu do sněmu RVŠ
po 1 delegátovi za každou fakultu do sněmu RVŠ
1 delegáta do Studentské komory RVŠ
1 náhradníka do Studentské komory RVŠ

Vedení školy navrhuje za VŠCHT do sněmu a předsednictva RVŠ pror. Staňka, dalšími návrhy se bude zabývat.
Předseda AS požádá předsedy fakultních senátů, aby v součinnosti s děkany předložili AS VŠCHT návrhy na delegáty
za fakulty. Návrh delegáta a náhradníka do Studentské komory RVŠ předloží zástupci studentů v AS VŠCHT.
 

2.2. Doc. Valentová se informovala na možnost třídit odpad vzhledem k velkému množství odpadového papíru
na škole. Pror. Staněk uvedl, že není problém objednat kontejner pouze na papír a vedení školy již o tom jedná.
 
 

Termín příštího zasedání senátu bude oznámen e-mailem.
 

Zapsala: M.Špicarová                                                                                   Za správnost: J.Fogl
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